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NEW QUESTION: 1Welche der folgenden Aussagen trifft auf die Unterschiede zwischen einem
32-Bit- und einem 64-Bit-Betriebssystem zu?A. Eine 32-Bit-Version des Betriebssystems kann
nicht auf 64-Bit-Hardware ausgeführt werden, aber ein 64-Bit-Betriebssystem kann auf
32-Bit-Hardware ausgeführt werden.B. Eine 32-Bit-Version des Betriebssystems benötigt die
doppelte Anzahl von CPU-Taktzyklen, um die gleiche Datenmenge wie ein
64-Bit-Betriebssystem zu schreiben.C. Eine 64-Bit-Version des Betriebssystems schreibt Daten
in Blockgrößen von acht Oktetten auf die FestplatteD. Eine 64-Bit-Version des Betriebssystems
adressiert den Speicher in acht Oktetten.Answer: D

NEW QUESTION: 2DRAG DROPYou have a server named Server1 that runs Windows Server
2016.You need to deploy the first node cluster of a Network Controller clusterWhich four
cmdlets should you run in sequence? To answer, move the appropriate cmdlets from the list of
cmdlets to the answer area and arrange them in the correct orderAnswer: Explanation:

NEW QUESTION: 3A. Option CB. Option DC. Option AD. Option BAnswer: B

NEW QUESTION: 4Which business case scenario does NOT fit IBM SPSS Modeler capabilities?A.
A stockbroker delivers above average market returns by using IBM SPSS Modeler to pick stocks
to invest in.B. An insurance firm uses SPSS Modeler to help plan and optimize its outbound
marketing campaigns across product groups and channels.C. A college relies on SPSS Modeler
to predict which students are less likely to return to school.D. A bank fights the spread of an
eroding customer base by using predictive analytics to identify customers likely to leave the
bank.Answer: C
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